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Zápis číslo 5/2022 

ze zasedání Komise životního prostředí Rady města Milevska  

________________________________________________________________________________ 

 

 

termín jednání:           datum 27. 07. 2022 čas 14:30 

místo jednání: terénní šetření – město Milevsko   

 

Přítomni:      

za komisi ŽP:    Mgr. Vlasta Machartová (předseda) 

    František Hejhal   

    Jaroslav Kolář 

    Dana Řezáčová 

 

Omluveni:   Milan Branžovský 

    Karolína Mitísková 

    Jan Kozák 

 

Za OŽP:   Ing. Tereza Rašková 

Hosté:   Ing. Jaroslav Mácha (člen rady) 

   

Program:  

 

1. Podněty na pokácení dřevin na pozemcích města 

2. Návrhy a připomínky členů komise 

 

Jednání: 

1. Podněty na pokácení dřevin na pozemcích města  

 

• Podnět na pokácení 1 lípy a 1 javoru v ulici Šumavská u garáží 

Členové komise se sešli na předmětném místě u garáží, aby posoudili zdravotní stav obou stromů. Tajemnice 

upozornila na stav okolních garážích nacházejících se v této lokalitě. Některé tyto objektu projevují stejné 

známky prasklin v omítce, i když se v blízkosti okolních garáží nenachází žádný strom. Část členů upozorňuje 

na nedaleko protékající zatrubněnou vodoteč, která může stavbu ovlivňovat. 

Závěr: Členové komise nedoporučují pokácení obou stromů a doporučují sledování jejich stavu. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 

 

• Podnět na pokácení 1 smrku u křižovatky ul. Blechova x ul. Kpt. Nálepky 

Smrk se nachází u chodníku na zeleném ostrůvku u křižovatky ul. Blechova a ul. Kpt. Nálepky. V okolí stromu se 

nachází velké množství suchých jehlic, z důvodu rozsáhlého napadení mšicí smrkovou. Zaschlá špička značí 

postupné zasychání stromu. 

Závěr: Členové komise doporučují pokácení smrku v blízkosti cesty. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 

 

• Podnět na pokácení 1 javoru v areálu fotbalového hřiště 

Javor se nachází nedaleko workoutového hřiště a je součástí stromové výsadby areálu fotbalového hřiště. 

Výsadby jsou zhruba 20 let staré a po jarním období sucha začal strom intenzivně opadávat. V současné době 

je strom bez listů a na kmeni a kosterních větvích se objevují známky jeho usychání v podobě opadané kůry. 

Závěr: Členové komise souhlasí s odstraněním javoru v areálu fotbalového hřiště. 

Hlasování (přítomno/pro/proti/zdržel se): 4/4/0/0 

 

2. Návrh a připomínky členů komise 

Tajemnice doporučila pokračovat v druhové skladbě dřevin podle studie „Revitalizace sídelní zeleně“ v ulici J.A. 

Komenského při výběru náhradních výsadeb za pokácené stromy.  
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Komise ŽP: 

Souhlasí: 

• s odstraněním smrku na křižovatce ul. Blechova a Kpt. Nálepky 

• s odstraněním suchého javoru ve fotbalovém areálu 
 
Nesouhlasí: 

• s odstraněním 1 ks javoru a 1 ks lípy v ulici Šumavská u garáží 
 
Schvaluje: 

• záměr s výběrem náhradní výsadby v ulici J.A. Komenského 

 

 

V Milevsku dne: 01.08.2022 

 

        

 

Zapsala: Ing. Tereza Rašková, v.r.             Mgr. Vlasta Machartová, v.r. 

tajemnice Komise životního prostředí          předsedkyně Komise životního prostředí 

Obdrží:  

1. Členové KŽP 

2. Ing. Jaroslav Mácha 

3. Sekretariát 

4. Bc. Marta Bardová, vedoucí OŽP 

5. K založení do spisu 


